

TÜR, Özlem. “İsrail’in Özür Dilemesi Sonrası Türkiye-İsrail İlişkileri”, **Ortadoğu Analiz**, Cilt 5, Sayı 54, (Haziran 2013), ss. 26-34.

TÜR, Özlem. “Türkiye-İsrail İlişkilerinde Kriz –Davos ve Sonrası”, **Ortadoğu Analiz**, Cilt 1, Sayı 11, (Kasım 2009), ss. 35-40.

TÜR, Özlem. “Türkiye-İsrail İlişkileri: Yakın İşbirliğinden Gerilime”, **Ortadoğu Analiz Dergisi**, Cilt 1, Sayı 4, (Nisan 2009), ss. 22-29.

Türkiye Bülteni, “30 Mart İle Birlikte Yeni Bir Türkiye Kurulmuştur”, Sayı 82, Yıl 11, (Mart-Nisan 2014), “Abdullah Gül: Geleceğe güvenle bakan bir Türkiye”, Yıl 2, Sayı 19, (Aralık 2004), “Ankara’dan beş sert adım”, Yıl 8, Sayı 64, (Mayıs-Haziran 2010), “Barışın Yolu Ankara’dan Geçer”, Yıl 5, Sayı 51, (Ağustos-Aralık 2007), “Başbakan Erdoğan BM Genel Kurulu’na hitap etti: Barışın yerine ikame edilecek hiçbir şey yoktur”, Yıl 9, Sayı 72, (Eylül-Ekim 2011), “Başbakan Erdoğan Filistin Elçilerini Kabul Etti, Ortadoğu’nun Kanayan Yarası!”, Yıl 5, Sayı 54, (Mart-Nisan 2008), “Başbakan Erdoğan Lübnanlılar’a seslendi: ‘bir olalım, iri olalım, diri olalım’”, Yıl 8, Sayı 67, (Kasım-Aralık 2010), “Başbakan Erdoğan Washington’da”, Sayı 42, (Kasım 2006), “Bizi en iyi biz anlarız”, Yıl 8, Sayı 68, (Ocak-Şubat 2011), “Biz Susanlardan Olmayacağız”, Sayı 76, Yıl 10, (Mart 2013), “Davos’taki Dünya Ekonomi Forumunda Gündem Gazze: Onurlu bir milletin, onurlu bir başbakanı”, Yıl 6, Sayı 59, (Ocak-Şubat 2009), “Irak’ı Seyreden Ülke Olmayacağız”, Sayı 45, (Şubat 2007), “Kuzey Irak’a Tarihi Ziyaret”, Sayı 69, (Mart-Nisan 2011), “İsrail-Filistin”, Yıl 3, Sayı 25, (Haziran 2005), “Ne kardeşliğimizden, ne inancımızdan, ne de bütünlüğümüzden vazgeçeriz”, Sayı 57, (Eylül-Ekim 2008), “Ortadoğu Barışında Yeni Bir Adım”, Yıl 3, Sayı 33, (Şubat 2006), “Suriye Devlet Başkanı Esad: ‘Erdoğan olmasaydı barış süreci başlamazdı’”, Yıl 6, Sayı 57, (Eylül-Ekim 2008), “Teröre Karşı İşbirliği”, Sayı 51, (Ağustos/Aralık 2007), “Türk- Amerikan İlişkileri”, Sayı 22, (Mart 2005), “Türk-Arap Ekonomi Formu: Sorunlarımız da çözümlerimiz de ortak”, Yıl 6, Sayı 56, (Temmuz-Ağustos 2008), “Türk-Arap İşbirliği Forumu Dışişleri Bakanları Toplantısı Yapıldı”, Sayı 75, Yıl 10, (Ocak 2013), “Türkiye Merkez Ülkedir”, Sayı 45, (Şubat 2007), “Türkiye’den Ortadoğu Barış Sürecine Aktif Destek”, Yıl 2, Sayı 21, (Şubat 2005),

UZER, Umut. “Türkiye-İsrail İlişkilerinde Bunalım”, **Ortadoğu Etüdleri**, Cilt 2, Sayı 2, (Ocak 2011), ss. 137-168.

WENDT, Alexander. “Constructing International Politics”, **International Security**, Vol 20, No 1, (Summer 1995), ss. 71-78

YAVUZ, M. Hakan. “Turkish Identity and Foreign Policy in Flux: The Rise of Neo Ottomanism”, **Critique**, (Bahar 1998), ss. 19-41.

YAVUZ, M. Hakan. “Turkish-Israel Relations Through the Lens of the Turkish Identity Debate”, **Journal of Palestine Studies**, 27 (1), (Sonbahar 1997), ss. 22-37.

YEŞİLTAS, Murat ve Balcı, Ali. “AK Parti Dönemi Türk Dış Politikası Sözlüğü: Kavramsal Bir Harita”, **Bilgi**, Sayı 23, (Kış 2011), ss. 9-34.

YETİM, Fatih. “Osmanlı İmparatorluğunun Dağılma Döneminde Balkan Milliyetçiliği ve Büyük Güçler”, **Selçuk Üniversitesi Sosyal Bilimler Enstitüsü Dergisi**, 25/2011, ss. 285-296.

Raporlar ve Analizler

BALCI, Ali. “Enerjisine Kavuşan Komşuluk: Türkiye-Kürdistan Bölgesel Yönetimi İlişkileri”, **SETA**, Sayı 97, (Haziran 2014).

BÖLME, Selin M. ve Ulutaş, Ufuk. “Birleşmiş Milletler’de Filistin Oylaması: Devlete Doğru mu?”, **SETA Analiz**, Sayı 44, (Eylül 2011).

DAVUTOĞLU, Ahmet. “2013 Yılına Girerken Dış Politikamız”, **Dışişleri Bakanlığı’nın 2013 Mali Yılı Bütçe Tasarısının TBMM Genel Kurulu’na Sunulması Vesilesiyle Hazırlanan Kitapçık**, (Aralık 2012).

International Crisis Group, “Türkiye’nin İsrail ve İran Krizleri”, **Avrupa Raporu**, No 208, 2010.

ÖĞÜR, Berkan, Baykal, Zana ve Balcı, Ali. “Kuzey Irak-Türkiye İlişkileri: PKK, Güvenlik ve İşbirliği”, **ORMER&SAMEC**, Rapor No 1, (Ağustos 2014).

SDE Analiz, **Türkiye-İsrail İlişkileri**, Ekim 2011.

TÜRBEDAR, Erhan “Türk Dış Politikası Balkanlar’da Nasıl Algılanıyor?”, **Tepav**, (Nisan 2012).

İnternet Kaynakları

“1 Kasım sonucu: Vur vur inlesin, İsrail dinlesin!”, **Yeni Akit**, 02.15.2015, <http://www.yeniakit.com.tr/yazarlar/serdar-arseven/1-kasim-sonucu-vur-vur-inlesin-israil-dinlesin-12560.html>, (01.12.2015).

“49 rehinenin 101 günlük serüveni”, **Sabah**, 20.09.2014, <http://www.sabah.com.tr/gundem/2014/09/20/49-rehinenin-100-gunluk-seruveni>, (21.07.2015).

“ABD: Türk askeriyle çalışmak istiyoruz”, **Hürriyet**, 29.08.2003, <http://webarsiv.hurriyet.com.tr/2003/08/29/336513.asp>, (10.07.2015).

“Abdullah Gül: Ben Demedim, Ama Kürdistan Yönetimi Bir Gerçek”, **Bianet**, <http://bianet.org/bianet/siyaset/113364-abdullah-gul-ben-demedim-ama-kurdistan-yonetimi-bir-gercek>, 25.03.2009, (05.07.2015).

- AKÇADAĞ, Gökür. “İran-Maliki-Esad İttifakına Karşı Türkiye-Haşimi-Barzani İttifakı”, **Turkishny**, <http://www.turkishny.com/drgoeknur-akcada/17-drgoeknur-akcada/88613-iran-maliki-esad-ittifakina-karsi-turkiye-hasimi-barzani-ittifaki#.VbAhPKTtmko>, (23.07.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “AK Parti 2023 Siyasi Vizyonu: Siyaset, Toplum, Dünya”, <http://www.akparti.org.tr/site/akparti/2023-siyasi-vizyon>, (06.03.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Türkiye-İsrail İlişkilerine Dair Not”, <http://www.akparti.org.tr/site/dosyalar#!/siyaset-akademisi>, (01.12.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Türkiye-İsrail İlişkilerine Dair Not”, <http://www.akparti.org.tr/site/dosyalar#!/siyaset-akademisi>, (01.12.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “37 Yıllık özleme son veriyoruz”, 16.10.2013, <https://www.akparti.org.tr/site/haberler/37-yillik-ozleme-son-veriyoruz/55518#1>, (25.06.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “AK Parti Grup Başkanı ve Başbakan Recep Tayyip Erdoğan’ın Grup Konuşması”, http://www.akparti.org.tr/tbmm/tbmmgrup/2005_02_01%20grup%20konusmasi.doc, (23.07.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Bazılarının Korkusu Neo-Osmanlılık”, 08.11.2013., <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/bazilarinin-korkusu-neo-osmanlilik/55132#1>, (11.04.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Birlik beraberlik içinde refahımızı büyütelim”, 05.01.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/birlik-beraberlik-icinde-refahimizi-buyutelim/57428#1>, (25.06.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Diyarbakır’da muazzam destek”, 26.07.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/diyarbakirda-muazzam-destek/65479#1>, (05.07.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Erdoğan: Milletim Kimin Milliyetçi Olduğunu Görsün”, 19.11.2013, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/milletim-kimin-milliyetci-oldugunu-gorsun/55644#1>, (22.03.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Karaman Mitingi Konuşması”, 18.05.2015 <http://www.akparti.org.tr/site/video/74861/karaman-mitingi-konusmasi-18-mayis>, (18.05.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Muhalefetin siyaseti, esersizlik siyaseti”, 22.01.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/muhalefetin-siyaseti-esersizlik-siyasetidir/59727#1>, (22.03.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Paralel yapılanmanın diğer bir versiyonu”, 20.01.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/paralel-yapilanmanin-diger-bir-versiyonu/58014#1>, (25.06.2015).

- AK Parti Resmi Sitesi, “Petrol akışı şu anda devam ediyor”, 22.01.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/petrol-akisi-su-anda-devam-ediyor/58237#1>, (25.06.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Pozitif tutumumuzu devam ettireceğiz”, 14.01.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/pozitif-tutumumuzu-devam-ettirecegiz/57681#1>, (25.06.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Müddei iddiasını ispatla mükelleftir”, 11.02.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/muddei-iddiasini-ispatla-mukelleftir/59414#1>, (07.10.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Uyku gözümüze haram olsun”, 09.02.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/uyku-gozumuze-haram-olur/59313#1>, (07.10.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “21.yüzyılın en büyük trajedisi yaşıyor”, 04.02.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/21.-yyn-en-buyuk-trajedisi-yaanyor/59132#1>, (07.10.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Dış politikada gizlimiz saklımız yok”, 15.01.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/dis-politikada-neysek-oyuz/57748#1>, (07.10.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Irak, hiçbir zaman Türkiye’ye ırak olmadı”, 03.08.2012, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/irak-turkiyeye-hicbir-zaman-irak-olmadi/29481#1>, (30.03.2016).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Dostlarımız bizden emin olsunlar”, 15.01.2014, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/dostlarimiz-bizden-emin-olsunlar/57744#1>, (07.10.2015).
- AK Parti Resmi Sitesi, “Bu ülkede egemenlik milletindir”, 27.12.2013, <http://www.akparti.org.tr/site/haberler/bu-ulkede-egemenlik-milletindir/57196#1>, (07.10.2015).
- “AKP’den Kürdistan’a yeşil ışık”, **T24**, 18.06.2014, <http://t24.com.tr/haber/akpden-kurdistan-yesil-istik,261602>, (26.07.2015).
- AYDINTAŞBAŞ, Aslı. “PKK İsrail’in taşeronu mu?”, **Milliyet**, 21.06.2010, <http://www.milliyet.com.tr/pkk-israil-in-taseronu-mu-/asli-aydintasbas/siyaset/yazardetayarsiv/16.05.2008/1253363/default.htm>, (25.11.2015).
- AZİZ, Serdar. “Musul’un Düşmesinden Sonra Türkiye ve Irak Kürt Bölgesel Yönetiminin İlişkileri”, **ORSAM**, <http://www.orsam.org.tr/tr/yazigoster.aspx?ID=5130>, (23.07.2015).

- BAKAN, Selahaddin. "Foreign Policy in the Light of Theories", **Dış Politika-Foreign Policy**, 1999, s. 6-25, <http://www.foreignpolicy.org.tr/documents/periodicals/vol23.pdf>, (11.03.2016).
- "Barzani: Duran Kalkan'ın sesini kısı", **Milliyet**, 16.04.2015, <http://www.milliyet.com.tr/barzani-duran-kalkan-in-sesini/dunya/detay/2045202/default.htm>, (20.07.2015).
- "Barzani: PKK beni dinlerse iyi eder", **Hürriyet**, 20.04.2012, <http://www.hurriyet.com.tr/planet/20387562.asp>, (23.07.2015).
- "Barzani'den PKK'ya önemli çağrı", **Hürriyet**, 20.02.2012, <http://www.hurriyet.com.tr/planet/18662974.asp>, (23.07.2015).
- "Başbakan'ın Bitlis konuşması", <http://www.ensonhaber.com/basbakanin-bitlis-konusmasi-2011-11-18.html>, (22.03.2015).
- "Başbakan Erdoğan Erbil'de konuştu", **Hürriyet**, 29.03.2011, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/17404700.asp?gid=373>, (05.07.2015).
- "Başbakan Erdoğan'dan Telafer açıklaması", **Hürriyet**, 15.06.2014, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/26616862.asp>, (27.06.2015).
- "Barzani: Asra bedel bir yıl", **Radikal**, 01.11.2009, http://www.radikal.com.tr/yorum/barzani_asra_bedel_bir_yil-962119, (23.07.2015).
- BELGE, Murat. "Milliyetçilik ve Sol", **Birikim**, Sayı 165, Ocak 2003, <http://www.birikimdergisi.com/sayi/165/milliyetcilik-ve-sol>, (20.03.2015).
- "Birgün Kudüs'te Namaz Kılacağız", **Yeni Şafak**, 10.07.2010, <http://www.yenisafak.com/dunya/bir-gun-kuduste-namaz-kilacagiz-267397>, (01.12.2015).
- BORA, Tanıl. "2000'li Yıllarda Türk Sağının Halleri", <http://iletisim.ieu.edu.tr/video/?p=946>, (06.03.2015).
- "Bu Gençliğin Tinerici Olmasını mı İstiyorsunuz?", **Hürriyet**, 06.02.2012, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/19857737.asp>, (14.04.2015).
- CAN, Eyüp "AK Parti'nin kaç kırmızı çizgisi var?", **Radikal**, 08.05.2012, <http://www.radikal.com.tr/yazarlar/eyup-can/ak-partinin-kac-kirmizi-cizgisi-var-1087295>, (23.03.2015).
- "Celal Talabani: Kerkük Kürtler için Kudüs'tür", <http://www.rojevakurdistan.org/kuerdistan/18391-kerkuek-kuerdistan-n-kalbidir>, (23.07.2015).

- CHIRIYANKANDATH, James. "Religious nationalism and foreign policy: India and Israel compared", <http://www.eisa-net.org/be-bruga/eisa/files/events/turin/Chiriyankandath-religiousnationalism.pdf>, (18.04.2014).
- COHEN, Roger. "Turkey's Troubling ISIS Game", **New York Times**, 07.11.2015, <http://www.nytimes.com/2015/11/08/opinion/sunday/turkeys-troubling-isis-game.html?smid=fb-share&r=0>, (24.02.2016).
- COP, Burak. "AKP'nin milliyetçiliği", <http://www.burakcop.com/akp%E2%80%99nin-milliyetciligi/>, (19.03.2015).
- "CHP'li Birgül Ayman Güler: Türk ulusuyla Kürt milliyetini eşit, eşdeğer gördüremezsiniz", **T24**, <http://t24.com.tr/haber/chpli-vekil-birgul-ayman-guler-turk-ulusuyla-kurt-milliyetini-esit-es-degerde-gorduremezsiniz,222215>, (26.02.2015).
- Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın Kişisel Sitesi, "Van Toplu Açılış Töreni", <http://www.rte.com.tr/tr/haber/van-toplu-acilis-toreni/2151>, (14.05.2015).
- "Cumhurbaşkanı Erdoğan'dan İzleme Heyeti açıklaması", **Hürriyet**, 20.03.2015, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/28504122.asp>, (20. 03. 2015).
- "Cumhurbaşkanı Erdoğan: Kardeşim ne Kürt sorunu be böyle bir şey yok", **Milliyet**, 16.03.2015, <http://www.milliyet.com.tr/cumhurbaskani-erdogan-kardesim-ne-siyaset/detay/2028809/default.htm>, (20.03.2015).
- "Cumhurbaşkanı Erdoğan: 'PYD bizim için PKK ile eşit'", **Hürriyet**, 19.10.2014, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/27413370.asp>, (05.09.2015).
- Cumhuriyet Halk Partisi Resmi Sitesi, http://www.chp.org.tr/?page_id=67, (26.02.2015).
- Cumhuriyet Halk Partisi Resmi Sitesi, <http://www.chp.org.tr/?p=104975>, (26.02.2015).
- Cumhuriyet Halk Partisi Resmi Sitesi, "Çağdaş Türkiye İçin Değişim: Cumhuriyet Halk Partisi Programı", s. 13-14, <http://www.chp.org.tr/wp-content/uploads/chpprogram.pdf>, (26.02.2015).
- ÇAĞAPTAY, Soner. "Turkish-Israel Relations", <http://www.meforum.org/2117/turkish-israeli-relations>, 03.04.2009, (17.11.2015).
- ÇANDAR, Cengiz. "Barzani"den mesaj bombardımanı, "Türkiye-Irak Kürdistanı bahar havası", **Radikal**, 15.10.2009, http://www.radikal.com.tr/turkiye/barzaniden_mesaj_bombardimani_turkiye-irak_kurdistan_bahar_havasi-959331, (23.07.2015).
- ÇANDAR, Cengiz. "Türkiye-İsrail: Kan Davası mı?", **Hürriyet**, 04.06.2010, <http://www.hurriyet.com.tr/turkiye-israil-kan-davasi-mi-14928851>, (15.11.2015).

- ÇANDAR, Cengiz. “İsrail’in Yakasına Yapışmak”, **Hürriyet**, 01.06.2010, <http://www.hurriyet.com.tr/israil-in-yakasina-yapismak-14909068>, (25.11.2015).
- ÇINAR, Alev. “Milliyetçilik, Ulus-Devlet ve Küreselleşme”, <http://www.foreignpolicy.org.tr/arkaplan/13/konu.html#6>, (17.02.2014).
- DANZIKYAN, Yetvart. “Milliyetçiliğin manifestosu ve Çanakkale”, **Agos**, 19.03.2013, <http://www.agos.com.tr/tr/yazi/9015/milliyetciligin-manifestosu-ve-canakkale>, (18.03.2015).
- “Davutoğlu ITC’de konuşma yaptı”, **Hürriyet**, 02.08.2012, <http://www.hurriyet.com.tr/planet/21131639.asp>, (05.07.2015).
- “Davutoğlu’ndan flaş IŞİD ve Irak açıklamaları”, **Milliyet**, 07.08.2014, <http://www.milliyet.com.tr/davutoglu-ndan-flas-isid-ve-irak-gundem-1922338/>, (27.06.2015).
- “Davutoğlu Neo-Osmanlıcı değil Pan-İslamist”, **Taraf**, 23.08.2014, <http://arsiv.taraf.com.tr/haber-davutoglu-neo-osmanlici-degil-pan-islamist-162144/>, (14.04.2015).
- DURAN, Burhanettin. “Suruç saldırısının anlamı”, **Sabah**, 21.07.2015, <http://www.sabah.com.tr/yazarlar/duran/2015/07/21/suruc-saldirisinin-anlami>, (21.07.2015).
- DURAN, Burhanettin. “Ufkumuz ‘Müslüman Milliyetçiliği’ mi?”, **Sabah**, 05.09.2014, <http://www.sabah.com.tr/yazarlar/duran/2014/09/05/ufkumuz-musliman-milliyetciligi-mi>, (12.04.2015).
- DURGUN, Şenol “Türkiye’de Milliyetçiliğin Algılanış Sorunları”, <http://tasep.org/default.asp?s=yd&id=98&syf=3#.VOxzqHysVDQ>, (24.02.2015).
- EMRE, Akif. “Mezhep Görünümlü Stratejik Rekabet”, **Yeni Şafak**, 05.01.2016, <http://www.yenisafak.com/yazarlar/akifemre/mezhep-gorunumlu-stratejik-rekabet-2025016>, (23.03.2016).
- “Erdoğan’dan Barzani’ye: Bedeli ağır olur”, **Hürriyet**, 09.04.2007, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/6297697.asp>, (23.07.2015).
- “Erdoğan: Benim için affedersin ‘Ermeni’ dediler”, **Radikal**, 05.08.2014, http://www.radikal.com.tr/politika/basbakan_erdogan_canli_yayinda_sorulari_yanitliyor-1205259, (20.03.2015).
- “Erdoğan: Çözüm süreci buzdolabına”, **Sabah**, 11.08.2015, <http://www.sabah.com.tr/gundem/2015/08/11/erdogan-cozum-sureci-buzdolabinda>, (02.08.2016).

- “Erdoğan: ‘Doğruyum, çalışkanım’ dediler yan gelip yattılar”, **Radikal**, 05.10.2013, http://www.radikal.com.tr/politika/erdogan_dogruyum_caliskanim_dediler_yan_gelip_yattilar-1154200, (22.03.2015).
- “Erdoğan Endonezya’da konuştu”, **Hürriyet**, 31.07.2015, <http://www.hurriyet.com.tr/dunya/29691189.asp>, (11.08.2015).
- “Erdoğan’dan Halepçe mesajı”, **Bianet**, 15.03.2013, <http://bianet.org/bianet/siyaset/145112-erdogan-dan-halepce-mesaji>, (05.07.2015).
- “Erdoğan: İran ve teröristler Yemen’den çekilmeli”, **Haber7**, 26.03.2015, <http://www.haber7.com/dis-politika/haber/1330516-erdogan-iran-ve-teroristler-yemenden-cekilmeli>, (11.08.2015).
- “Erdoğan kendisini Halife sanıyor”, **NTVMSNBC**, 09.11.2012, <http://www.ntv.com.tr/arsiv/id/25396310/>, (11.04.2015).
- “Erdoğan: ‘Kürt sorunu vardır’ diyerek yanlış yaptım”, **T24**, 01.10.2012, <http://t24.com.tr/haber/erdogan-kurt-sorunu-diyerek-yanlis-yaptim,216461>, (22.03.2015).
- “Erdoğan: Kürt sorunu yoktur, Kürtlerin bazı sorunları vardır”, **Sabah**, 02.05.2015, <http://www.sabah.com.tr/gundem/2015/05/02/erdogan-kurt-sorunu-yoktur-kurtlerin-bazi-sorunlari-vardir>, (01.08.2016).
- “Erdoğan MHP ve BDP’ye Sert Çıktı”, **Habertürk**, 15.06.2012, <http://m.haberturk.com/gundem/haber/751207-erdogan-mhp-ve-bdpye-sert-cikti>, (15.03.2015).
- “Erdoğan: Milliyetçilik ayak altında”, **Hürriyet**, 18.01.2013, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/22621388.asp>, (15.03.2015).
- “Erdoğan: Reyhanlı’da 53 Sünni vatandaşımız şehit edildi”, **Radikal**, 14.06.2013, http://www.radikal.com.tr/politika/erdogan_reyhanlida_53_sunni_vatandasimiz_sehit_edildi-1137612, (23.07.2015).
- “Erdoğan’dan uçakta flaş açıklamalar”, **Milliyet**, 25.03.2013, <http://www.milliyet.com.tr/erdogan-dan-ucakta-flas-aciklamalar/siyaset/siyasetdetay/25.02.2013/1673210/default.htm>, (27.06.2015).
- KEYMAN, Fuat. “Davutoğlu ‘Pan-İslamist’ mi?”, **Radikal**, 27.08.2014, http://www.radikal.com.tr/yazarlar/fuat_keyman/davutoglu_pan_islamist_mi-1209165, (14.04.2015).
- “Kürt petrolünün boru hattı hangisi?”, **Hürriyet**, 10.08.2012, <http://www.hurriyet.com.tr/ekonomi/21197400.asp>, (05.09.2015).

- GÖKSU, Yunus. “Mavi Marmara’da neler olmuştu?”, **Yeni Şafak**, 22.03.2013, <http://www.yenisafak.com/gundem/mavi-marmarada-neler-olmustu-421372>, (25.11.2015).
- “Gül: Irak’taki akrabalarımızın huzur içerisinde olmalarını isteriz”, **Milliyet**, 01.02.2005, <http://www.milliyet.com.tr/2005/02/01/son/sonsiy01.html>, (27.06.2005).
- GÜRSEL, Kadri. “Musul’da Siyasi Yamyamlık: Tabakta MHP Var”, **Diken**, 11.12.2015, <http://www.diken.com.tr/musulda-siyasi-yamyamlik-tabakta-mhp-var/>, (23.03.2016).
- “Impact of Nationalism on Foreign Policy Formulation”, http://www.vpi.ba/upload/documents/eng/Impact_of_Nationalism_on_Foreign_Policy_Formulation.pdf, (09.02.2016).
- “Irak’a asker gönderilmesine izin çıktı”, **Hürriyet**, 07.10.2003, <http://webarsiv.hurriyet.com.tr/2003/10/07/353727.asp>, (10.07.2015).
- “Irak’a Komşu Ülkeler girişimi nasıl başladı?”, **CNN TÜRK**, <http://www.cnntrk.com/2007/dunya/11/02/iraka.komsu.ulkeler.girisimi.nasil.basladi/402105.0/>, 02.11.2007, (05.09.2015).
- “Kerkük’te çatışma olursa Türkiye seyirci kalamaz”, **Hürriyet**, 31.01.2005, <http://www.hurriyet.com.tr/index/ArsivNews.aspx?id=292914>, (23.07.2015).
- KARDAŞ, Şaban. “Irak Kürtleri’nin Bağımsızlık Söylemi ve Değişen Dengeler”, **ORSAM** <http://www.orsam.org.tr/tr/yazigoster.aspx?ID=5152>, (23.07.2015).
- KOÇER, Gökhan. “Dış Politikada Din”, <http://www.sde.org.tr/tr/haberler/288/karabagli-drami.aspx>, (18.04.2014).
- KÖYLÜ, Hilal “Barzani’yle Temas Tamam, Gül Yolcu”, **Radikal**, 15.10.2008, http://www.radikal.com.tr/politika/barzaniyle_temas_tamam_gul_yolcu-903414, (23.07.2015).
- “Lafa Değil İcraate Baktık”, **Milli Gazete**, 26.05.2015, http://www.milligazete.com.tr/haber/26_Mayis_2015_Sali_-_Basinda_bugun/363773, (01.12.2015).
- LÖWY, Micheal. “Marksistler ve Ulusal Sorun”, Çev. Bülent Aksoy, <http://www.birikimdergisi.com/birikim/dergiyazi.aspx?did=2&dsid=271&dyid=4179>, (05.03.2014).
- MAHÇUPYAN, Etyen. “AKP ve yeni milliyetçilik”, **Haber7**, 24.04.2014, <http://www.haber7.com/yazarlar/etyen-mahcupyan/1150695-akp-ve-yeni-milliyetcilik>, (14.03.2016).

- MAKSUT, Mehmet. “Milliyetçilik Türleri ve Türkiye’de Milliyetçilik”, http://www.islamvehayat.com/makale_yazdir.php?Yazi_id=781, (21.04.2014).
- MERT, Nuray. “İyi Yolculuklar!”, **Milliyet**, 26.01.2012, <http://www.milliyet.com.tr/iyi-yolculuklar-/gundem/gundemyazardetay/26.01.2012/1493804/default.htm>, (23.12.2014).
- “Mescid-i Aksa’yı Gördüm Düşümde”, **Yeni Akit**, 06.11.2014, <http://www.yeniakit.com.tr/haber/mescid-i-aksayi-gordum-dusumde-35538.html>, (01.12.2015).
- Milliyetçi Hareket Partisi Resmi Sitesi, “Başbuğ Alparslan Türkeş’in Özlü Sözleri”, http://www.mhp.org.tr/htmldocs/basbug/ozlu/mhp/basbugumuzun_ozlu_sozleri.html, (02.11.2014).
- MÜDERRISOĞLU, Okan. “Barzani demokratik açılıma destek verdi”, **Sabah**, 31.10.2009, http://www.sabah.com.tr/gundem/2009/10/31/barzani_demokratik_acilima_destek_verdi, (23.07.2015).
- MÜDERRISOĞLU, Okan. “Türk-Kürt çatışması çıkacak senaryosu artık iflas etti”, **Sabah**, 31.10.2009, http://www.sabah.com.tr/gundem/2009/10/31/turkkurt_catismasi_senaryolari_iflas_etti, (23.07.2015).
- “Neo-Osmanlılık Yakıştırması Kötü Niyetli”, **Hürriyet**, 29.08.2011., <http://www.hurriyet.com.tr/planet/18601714.asp>, (11.04.2015).
- OKUR, Mehmet Akif. “MHP, Süreç ve Tedirgin Türkler”, <http://www.turkyorum.com/mhp-surec-ve-tedirgin-turkler/>, (02.11.2014).
- OKUR, Mehmet Akif. “Türk dış politikasında stratejik göz-1”, **Yeni Şafak**, 17.01.2016, <http://www.yenisafak.com/hayat/turk-dis-politikasinda-stratejik-goz-i-2392120>, (07.02.2016).
- OKUR, Mehmet Akif. “Türk Dış Politikasında Stratejik Göz-2”, **Yeni Şafak**, 17.01.2016, <http://www.yenisafak.com/hayat/turk-dis-politikasinda-stratejik-goz---ii-2392427>, (27.02.2016).
- “O sözlerimden rahatsız olan varsa özür de dilerim”, **Habertürk**, <http://www.haberturk.com/gundem/haber/849466-o-sozlerimden-rahatsiz-olan-varsa-ozur-de-dilerim>, 02.06.2013.
- ÖZKIRIMLI, Umut. “Türkiye’de milliyetçiliğin değişen haritası”, **T24**, 21.07.2013, <http://t24.com.tr/yazarlar/umut-ozkirimli/turkiyede-milliyetciligin-degis-en-haritasi,7088>, (19.03.2015).

- ÖZKIRIMLI, Umut. “Ulusalçılaşan AKP”, **T24**, 27.07.2013, <http://t24.com.tr/yazarlar/umut-ozkirimli/ulusalcilasan-akp,7121>, (19.03.2015).
- ÖZTAN, Güven Gürkan. **Bianet**, “Neo-Liberal Milliyetçilik ve AKP”, 04.03.2013, <http://www.bianet.org/bianet/siyaset/144811-neo-liberal-milliyetcilik-ve-akp>, (19.03.2015).
- ÖZTÜRK, Mehmet. “Türkiye’nin Kuzey Irak Politikasına Teorik Bir Bakış”, **Akademik Bakış**, Sayı 19, (Ocak-Şubat-Mart 2010), <http://www.akademikbakis.org/eskisine/19/13.pdf>, (14.03.2016).
- “Peşmergeler Kobani’ye geçti”, **Milliyet**, 31.10.2014, <http://www.milliyet.com.tr/pesmerge-kobani-ye-neden-gitmedi--gundem-1963087/>, (24.07.2015).
- PICKEL, Andreas. “Explaining (with) Economic Nationalism”, **TIPEC Working Paper 02/1**, <http://www.trentu.ca/org/tipec/2pickel1.pdf>, (12.02.2014).
- “PYD lideri Müslim’den gizli ziyaret”, **Hürriyet**, 05.10.2014, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/27329605.asp>, (24.07.2015).
- RUBIN, Micheal. “Erdoğan’s Turkey Is Not a Friend”, <http://forward.com/opinion/128501/erdogan-s-turkey-is-not-a-friend/>, 02.06.2010, (17.11.2015).
- ŞAFAK, Zeynep. “Terörist demedi”, **Hürriyet**, 04.06.2010, http://www.hurriyet.com.tr/gundem/14928671_p.asp, (23.07.2015).
- ŞAHİN, Köksal. “Bir İdeoloji Olarak Milliyetçilik”, **Akademik Bakış Dergisi**, Sayı 12, (Mayıs 2007), <http://www.akademikbakis.org/eskisine/12/makale/ksahin.pdf>, (11.03.2016).
- TBMM Tutanak Dergisi**, 127. Birleşim, 01.07.2010, <https://www.tbmm.gov.tr/tutanak/donem23/yil4/ham/b12701h.htm>, (24.12.2015)
- T.C. Başbakanlık Basın Yayın ve Enformasyon Genel Müdürlüğü, “Türkiye’den Türkmenler için kamp”, 05.08.2014, <http://www.byegm.gov.tr/turkce/haber/turkiye-turkmenler-icin-kamp-insa-ediyor/65165>, (05.09.2015).
- T.C. Başbakanlık Basın Yayın ve Enformasyon Genel Müdürlüğü, “Türk Kızılayından Türkmenlere Yardım”, 04.02.2015, <http://www.byegm.gov.tr/turkce/haber/turk-kizilayindan-turkmenlere-yardim/75738>, (05.09.2015).
- TC Başbakanlık Basın, Yayın ve Enformasyon Genel Müdürlüğü, “İsrail’i Devlet Terörü İle Suçladı”, 15.07.2014, <http://www.byegm.gov.tr/turkce/haber/gazze...-turk-basbakan-israili-devlet-teroru-ile-sucladi/63871>, (27.11.2015).

- TC Başbakanlık Basın, Yayın ve Enformasyon Genel Müdürlüğü, “‘Soykırım Girişimini’ Kınadı”, 17.07.2014, <http://www.byegm.gov.tr/turkce/haber/erdogan-israilin-sistemantik-soykirim-girisimini-kinadi/64151>, (27.11.2015).
- TC Başbakanlık Basın, Yayın ve Enformasyon Genel Müdürlüğü, “İsrail Hitler’i Bile Geçti”, 19.07.2014, <http://www.byegm.gov.tr/turkce/haber/erdogan-israil-barbarlikta-hitleri-bile-gecti/64276>, (27.11.2015).
- TC Başbakanlık Basın, Yayın ve Enformasyon Genel Müdürlüğü, “İsrail Akıttığı Kanın İçinde Boğulacak”, 04.08.2014, <http://www.byegm.gov.tr/turkce/haber/israil-akittigi-kanin-icinde-bogulacak/65164>, (27.11.2015).
- T.C. Dışişleri Bakanlığı, “IKBY Başkanı Mesud Barzani’nin Ülkemizi Ziyareti Hakkında”, 02.06.2010, http://www.mfa.gov.tr/no_-117_-2-haziran-2010_-ikby-baskani-mesud-barzani_nin-ulkemizi-ziyareti-hk_.tr.mfa, (16.07.2015).
- T.C. Dışişleri Bakanlığı Resmi Sitesi, “Dışişleri Bakanı Davutoğlu ‘Filistin devletinin tanınması uluslararası toplum için bir seçenek değil, ahlaki, siyasi, stratejik ve meşru bir yükümlülüktür’”, <http://www.mfa.gov.tr/disisleri-bakani-davutoglu-filistin-devletinin-taninmasi-uluslararasi-toplum-icin-bir-secenek-degil-ahlaki-siyasi-yukumluluktur.tr.mfa>, (01.12.2015).
- T.C. Genelkurmay Başkanlığı, “Genelkurmay Başkanı Hilmi Özkök’ün Harp Akademileri Komutanlığındaki Yıllık Değerlendirme Konuşması”, 20.04.2005, http://www.tsk.tr/10_ARSIV/10_1_Basin_Yayin_Faaliyetleri/10_1_7_Konusmalar/2005/yillikdegerlendirme_200405.html, (23.07.2015).
- T.C. Gençlik ve Spor Bakanlığı Resmi Sitesi, <http://www.gsb.gov.tr/HaberDetaylari/1/3699/asimin-nesli-akifin-izinde.aspx>, (14.04.2015).
- T.C. Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreterliği, “MGK ve MGK Genel Sekreterliği Kanunu”, <http://www.mgk.gov.tr/index.php/kurumsal/mevzuat/mgk-ve-mgk-gensek-kanunu>, (01.03.2015).
- “Tırnağı Bile Olamazsın”, **Yeni Şafak**, <http://www.yenisafak.com.tr/gundem/tirnagi-bile-olamazsin-2088170>, (25.02.2015).
- “Törende ‘Diriliş’ sürprizi”, **Hürriyet**, 15.01.2015, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/27972741.asp>, (20.03.2015).
- “Türkiye’ye bir kedi bile teslim etmeyiz”, **Yeni Şafak**, 22.10.2007, <http://www.yenisafak.com/gundem/turkiyeye-bir-kedi-bile-teslim-etmeyiz-76356>, (23.07.2015).
- “Türkiye’ye karşı en sert ve açık tehdit”, **Milliyet**, 08.04.2007, <http://www.milliyet.com.tr/2007/04/08/dunya/adun.html>, (23.07.2015).

- “Türkiye-Kuzey Irak ticareti 5 milyar dolar seviyesine tırmandı”, **Sabah**, 11.01.2010, http://www.sabah.com.tr/ekonomi/2010/01/11/turkiyekuzey_irak_ticareti_5_milyar_dolara_tirmandi, (15.09.2015).
- “Türkiye’nin muhatabı Kabile Reisi değildir”, **Yeni Şafak**, 07.06.2007, <http://www.yenisafak.com/politika/turkiyenin-muhatabi-kabile-reisi-degildir-49338>, (23.07.2015).
- “Türkiye’nin Musul Konsolosluğu’na Baskın”, **Anadolu Ajansı**, 12.06.2014, <http://www.aa.com.tr/tr/tag/343828--turkiyenin-musul-konsolosluguna-baskin>, (21.07.2015).
- ÜLSEVER, Cüneyt. “Kürt açılımı ne kadar iç dinamiklere bağlı?”, **Milliyet**, 23.07.2009, <http://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/12129424.asp>, (23.07.2015).
- “Vatan dersinde okulu mu kırdın?”, **Milliyet**, <http://www.milliyet.com.tr/-vatan-dersinde-okulu-mu-kirdin-/siyaset/detay/2019032/default.htm>, (25.02.2015).
- YAŞLI, Fatih. “Yeni rejim ve ‘Sünni Ulus’”, **Birgün Pazar**, 03.02.2013, s. 8, http://www.birgun.net/sunday_index.php?news_code=1359882843&year=2013&month=02&day=03, (23.07.2015).
- YETKİN, Murat “Irak Kürtleriyle yeni bir sayfa”, **Radikal**, 31.10.2009, http://www.radikal.com.tr/yazarlar/murat_yetkin/irak_kurtleriyle_yeni_bir_sayfa-961937, (08.07.2015).
- “Yine mezhep ‘vurgu’su: Bunlar Şia’yı geçmiş”, **Diken**, <http://www.diken.com.tr/icindeki-mezhepci-yi-yine-tutamadi-sia-bunlari-eline-su-dokemez/>, 13.03.2014.
- “Zebari: Karar akıllıca ve mantıklı”, **Hürriyet**, 08.11.2003, <http://webarsiv.hurriyet.com.tr/2003/11/08/368754.asp>, (10.07.2003).
- “Zaten göndermiyoruz”, **Hürriyet**, 08.11.2003, <http://webarsiv.hurriyet.com.tr/2003/11/08/368756.asp>, (10.07.2015).
- ZEYREK, Deniz. “Barzani Kürt açılımının neresinde?”, **Radikal**, 04.08.2009, http://www.radikal.com.tr/yazarlar/deniz_zeyrek/barzani_kurt_aciliminin_neresinde-948106, (23.07.2015).

ÖZGEÇMİŞ

Yusuf Ziya Bölükbaşı, 01.01.1987 tarihinde Kocaeli’de doğmuştur. Lise eğitimini Silivri Hasan Sabriye Gümüş Anadolu Lise’sinde tamamlamıştır. Lisans eğitimini Sakarya Üniversitesi Kamu Yönetimi Bölümü’nde, yüksek lisans eğitimini de Sakarya Üniversitesi SBE Kamu Yönetimi ABD Siyaset ve Sosyal Bilimler alanında tamamlamıştır. 2011 yılından beri Sakarya Üniversitesi SBE Uluslararası İlişkiler ABD’da doktora eğitimine devam etmektedir. Bilecik Şeyh Edebali Üniversitesi’nde Araştırma Görevlisi olarak 2010 yılından beri çalışmaktadır.

